

PRESS RELEASE



COMMUNIQUE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

FOR IMMEDIATE RELEASE
FRIDAY, JANUARY 24, 1964.

No. 6

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, today announced that the Government has decided that no reduction should be made in the estimates of the Canadian Broadcasting Corporation International Service for the fiscal year 1964-65 and, at the same time, that a review of the International Service should be undertaken with a view to considering the desirability of an eventual integration of its activities within the Canadian Broadcasting Corporation.

The President of the C.B.C., the Under-Secretary of State for External Affairs and other officials directly concerned are to participate in this review.

- - - - -

PUBLIER IMMEDIATEMENT
VENDREDI, LE 24 JANVIER 1964.

N° 6

M. Paul Martin, secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, fait savoir aujourd'hui que le gouvernement a décidé qu'aucune réduction ne sera faite dans les prévisions budgétaires du Service international de la Société Radio-Canada durant l'exercice financier 1964-65, et qu'en même temps, on entreprendra une revue du Service international afin de juger s'il y aurait avantage à intégrer éventuellement son activité avec celle de la Société Radio-Canada.

Le Président de la Société, le sous-secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, ainsi que d'autres hauts fonctionnaires des services compétents participeront à cette revue.